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Dagsordenspunkter 
• Velkommen og formål 
• Fælles dialog om det 

rammesættende for arbejdet
• Anbefalingerne – plenumøvelse
• Informationsmøde den 27. 

august
• Næste skridt



Deltagerne af opgaveudvalget havde 
modtaget materiale på forhånd, som 
dannede udgangspunktet for mødets 
drøftelser.



Opgaveudvalgets ambition
- baseret på kommissoriets opdrag og løbende viden og undersøgelse 
igennem opgaveudvalgets arbejde….
- som det anbefales, at byrådet tager på sig sammen med opgaveudvalgets 
anbefalinger.

• Alle borgere i Allerød Kommune, skal inden udgangen af 2035 
kunne tilslutte sig en ny varmekilde som erstatning for gas eller olie

• Så mange borgere som muligt skal tilbydes at kunne tilslutte sig en 
kollektiv varmeforsyning 

• Der skal udarbejdes planer for alle områder i Allerød Kommune, så 
mulighederne er klare for borgerne ved udgangen af 2025

Deltagerne blev enige om, at den ambition som opgaveudvalgets anbefalinger og løbende drøftelser har 
talt ind i, er ovenstående



Allerød i dag

Kollektiv løsning 
med central 
varmekilde. 

Ex: Norfors forsyning af 
Blovstrød og E:ON 

løsning i Lynge

Individuelle varmeløsninger. 
Ex. varmepumpe, naturgas, oliefyr 

Kollektiv løsning 
med central 

varmekilde som 
ikke er gas

Fjernvarme: 11 %Oliefyr: 8 %
Naturgas: 63 %
Varmepumper og elinstallationer: 16 %

Øvrig: 2 %

Allerød i 2035?

Kollektiv varmeløsning med central varmekilde: 60%

Individuelle varmeløsninger: 25%
Kollektive varmeløsninger med decentral varmekilde: 15%



Anbefalingerne
Deltagerne drøftede og arbejdede med 
anbefalingerne samt de udpegede 4 
temaer i plenum. Der var gode drøftelser 
omkring hver enkelt anbefaling ift. 
baggrunden for at anbefale som de gør.
Der var enighed om fire overordnede 
temaer, hvorunder der fordeler sig ni 
anbefalinger. 



Deltagerne drøftede 
borgerinformationsmødet og behovet for 
at gennemføre dette på denne side af 
sommeren. 
På baggrund af drøftelsen, blev det 
besluttet at flytte mødet til den 27. august 
kl. 19.00 – 21.00. 

Tentativ dagsorden 
– ikke endelig

• Velkomst
• Hvorfor snakke varmeforsyning?
• Hvorfor kollektive løsninger? 
• Opgaveudvalgets anbefalinger
• Spørgsmål, bekymringer og 

udfordringer
• Øges boligværdien når du sløjfer 

gasfyret? 
• Hvordan kommer man i gang 

med en kollektiv løsning? v/ 
• Afsluttende mingling

Borgerinformationsmøde



Næste skridt

• Frem mod endelig aflevering af anbefalingerne til byrådet, udarbejdes en 
rapport på baggrund af opgaveudvalgets arbejde.

• 13. august behandler Miljø-, Erhvervs og Byudvalget sagen, som 
forventeligt videresendes til behandling i byrådet på mødet den 29. 
august 2024

• 27. august kl. 19.00 – 21.00 inviteres til borgerinformationsmøde i 
Borgerportalen på Rådhuset
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